



Bank of Canada

---

*Biographical note: Paul D. Dicks*

Mr. Dicks was appointed to the Board of Directors of the Bank of Canada in December 2002.

Paul Dicks is a native of Corner Brook, Newfoundland and Labrador. In 1973, he received a B.A. (Hons.) and B.Ed. from Memorial University of Newfoundland, and was awarded the Gold Medal in philosophy and the NTA Medal for outstanding student in education. He was also awarded the Sir James Dunn Scholarship to attend Dalhousie Law School, where he received a Bachelor of Laws Degree in 1976.

Following graduation, Mr. Dicks practised law in Corner Brook from 1977 until 1989. From 1989 to 2001, Mr. Dicks represented the District of Humber West in the Newfoundland House of Assembly. During that time, he twice served as Minister of Justice and Attorney General (1989–91 and 1998–99), as Minister of Finance and President of Treasury Board (1995–2000), and as Minister of Mines and Energy (2000–01). Mr. Dicks was also elected Speaker of the House, serving from 1993 to 1995. He has chaired the Resource Policy Committee of Cabinet, and was a member of the Planning and Priorities Committee of Cabinet.

Mr. Dicks currently practises law with the law firm of Benson Myles in St. John's, Newfoundland and Labrador. His preferred areas of practise include: providing legal, policy, and strategic advice to governments and corporations; and advising on mergers and acquisitions, labour and employment law, general corporate and commercial law matters, litigation, and natural resource and energy issues. Mr. Dicks is a member of the Provincial Board of Directors and the National Governance Committee of Junior Achievement of Canada and he is a director of several private corporations.

In 2003, Mr. Dicks was appointed to a three-year term as Chair of Newfoundland and Labrador Hydro, Churchill Falls (Labrador) Corporation Ltd., Lower Churchill Development Corporation Ltd., and Gull Island Power Company Ltd. He also chairs the Environment and Audit Committee of Churchill Falls (Labrador) Corporation Ltd.

December 2003



## Banque du Canada

---

### *Notice biographique : Paul D. Dicks*

M. Dicks a été nommé au Conseil d'administration de la Banque du Canada en décembre 2002.

Né à Corner Brook, à Terre-Neuve-et-Labrador, il a obtenu en 1973 un baccalauréat ès arts (avec distinction) et un baccalauréat en éducation de la Memorial University of Newfoundland. Il s'est vu décerner la médaille d'or en philosophie ainsi que la médaille NTA du meilleur étudiant en éducation. En tant que titulaire de la bourse Sir James Dunn, il a fréquenté la Dalhousie Law School où il a reçu un baccalauréat en droit en 1976.

Ses études terminées, M. Dicks a exercé le droit à Corner Brook de 1977 à 1989. De 1989 à 2001, il a été député de Humber West à l'assemblée législative de Terre-Neuve. Pendant cette période, il a occupé les postes de ministre de la Justice et procureur général (à deux reprises, de 1989 à 1991 et de 1998 à 1999), de ministre des Finances et président du Conseil du Trésor (de 1995 à 2000) et de ministre des Mines et de l'Énergie (de 2000 à 2001). M. Dicks a également été président de l'assemblée législative, de 1993 à 1995. Il a par ailleurs présidé le comité du Cabinet chargé de la politique sur les ressources naturelles et siégé au comité de la planification et des priorités du Cabinet.

M. Dicks exerce présentement le droit au sein du cabinet Benson Myles de St. John's, à Terre-Neuve-et-Labrador. Il est spécialisé dans la prestation de conseils juridiques et stratégiques aux administrations publiques et aux entreprises, notamment dans les domaines des fusions et acquisitions, du droit du travail, des affaires et des sociétés, du règlement des litiges ainsi que des ressources naturelles et de l'énergie. M. Dicks fait partie du conseil d'administration provincial et du comité national de gouvernance de Jeunes Entreprises du Canada, et il siège au conseil de plusieurs entreprises privées.

En 2003, M. Dicks a été nommé président de Newfoundland and Labrador Hydro, de Churchill Falls (Labrador) Corporation Ltd., de Lower Churchill Development Corporation Ltd. et de Gull Island Power Company Ltd., et ce, pour un mandat de trois ans. Il est aussi président du Comité de l'environnement et de la vérification de Churchill Falls (Labrador) Corporation Ltd.